
 
 

Dato: 14. december 2023  
Tidspunkt: kl. 17.00-19.00 
Mødeleder: Majbritt 
Ordstyrer/tidsstyrer:  
 
 

Deltagere: Nathalie Albrechtsen, Majbritt Risager Knudsen, Nanna 
Hyldgaard Christoffersen, Jens Drustrup Thomsen, Sisse Søndergaard 
Larsson, Kirsten Bøjstrup, Nanna Dam, Henrik Johnsen, Peter Sørensen, 
Søren Jeppesen, Thomas Ravn Monjezi  
 
Fraværende: Sisse Søndergaard Larsson og Nanna Hyldgaard 
Christoffersen. 
 
 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det til 
orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Tid 
Estimeret 
tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på beslutning, angivelse 
af evt. ansvarlig og evt. deadline. 

1. 
 

Velkomst 
Valg af ordstyrer og 
tidsstyrer. 
 
Referat godkendes efter 
hvert punkt. 
 
 

2 min. Ord- og tidstyrer: Majbritt  
 
  

5. Valg af næstformand (B) 
Vi skal have valgt en 
næstformand, da posten er 
ledig. 
 

5 min. Nathalie stiller op som eneste kandidat og vælges som næstformand.  

2. Aflevering af børn via 
Vestergårdsvej (B) 
Er der blandt de 
stemmeberettigede i 
skolebestyrelsen stemning 
for at opfordre 
skoleledelsen til at lukke 
for motoriseret trafik via 
Vestergårdsvej, finansieret 
udenom skolens budget 
(fonde/private 
donationer)? 
Begrundelse: Indkørslen 
bliver mere sikker for 
gående/cyklister og på sigt 
kan der blive mulighed for 
større legeareal på den 
nuværende P-plads. 
 

 
15 min. 

TR for lærere og pædagoger melder tilbage fra medarbejderne og 
her er der delte meninger omkring lukningen.  
 
Eleverne giver udtryk for at flere af elevrådets medlemmer, er utryg 
ved at gå ad vejen.  
  
Ledelsen foreligger resultat af møde med Feddets leder omkring 
etablering af gangsti. Ideen er god, men den tætte bevoksning langs 
hegnet gør det til en uoverkommelig opgave.  
Der opstilles følgende kriterier, såfremt der stemmes for punktet:  

- De økonomiske midler skal være til stede.  
- Opstregning af hallens parkeringsplads skal laves, så den er 

mere sikker. Hallens budget kan finansiere dette.  
- Mere tydelig opstregning/afgrænsning af P-plads ved 

Børnehuset Saltum skal foretages.  
- Aftale med Meny om anvendelse af del af deres P-plads skal 

på plads.  
- Skolepatrulje skal i brug ved krydsning af Vestergårdsvej fra 

Menys P-plads.  
- Afsøge mulighed for opsætning af ”standsning forbudt” 

skilte langs Vestergårdsvej.   
 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde 
 



 
Der er flertal for at man henstiller til ledelsen af de arbejder videre 
med at få lukket indkørslen fra Vestergårdsvej.  
 
Ledelsen spørger om der er nogen der vil være med i en 
arbejdsgruppe omkring lukningen.  
Kirsten og Nathalie melder sig til gruppen og Søren indkalder til 
møde.  
 
Projektets tidshorisont er foråret 2024 
 

3. Principper for brug af 
skærme (D) 
Fra referatet fra seneste 
møde: 
Det foreslås at princippet 
tages op til en ny drøftelse 
med henblik på en 
opdatering af princippet, 
så det også gælder brugen 
af smartwatches samt for 
Fritter-tiden.   
Det foreslås ligeledes, at 
der kan laves to principper 
– et om mobiler mv. og et 
omkring skærmtid i Fritter 
og dagtilbud.  
Det er et meget bredt 
punkt. Der er mange 
hensyn at tage fx 
økonomiske, pædagogiske 
og sociale,  
uddannelsesmæssige, 
dannelsesmæssige, 
samfundsmæssige og 
sundhedsmæssige. 
 
 

45-60 
min 

Punktet drøftet i bestyrelsen.  
 
Opsummering af drøftelse:  
Stor tilslutning til at vi skal være mobilfri i timerne.  
 
Til yderligere beslutning:  
Skal mobiler være til rådighed i alle frikvarterer eller i nogle 
frikvarterer, og i hvilken klassetrin skal der gives rådighed i pauser.  
 
Vi afventer nationale anbefalinger først i det nye år, hvilket vi vil skal 
forholde os til når de kommer.  
 
Skolebestyrelsen beder ledelsen om at udfærdige et forslag til nyt 
princip. 
 

4. Status på SI (O) 
Peter redegør 
 

15 min. Peter redegøre for status i SI.  
 

- Der er bestemt nyt navn: Børnehuset Saltum/Vester 
Hjermitslev  

- Der er udarbejdet en ny velkomstfolder 
- Der arbejdes på højtryk for at opdatere hjemmesiden så den 

er mere retvisende.  
- Medarbejderne arbejder med nogle pejlemærker for 

overgangen fra Saltum → Vester Hjermitslev.  

- I Jammerbugt kommune har vi et vilkår der siger +/- 10% 
er indenfor rammen. Jeg forventer at komme ud af 2023, 
med et underskud omkring kr. 500.000.- så med et 
budget på 5.6 mio, er vi fint indenfor rammen. 
Det vækker dog bekymring blandt personalet, hvordan 
underskuddet afvikles og her skal der selvfølgelig 
udarbejdes en plan for afviklingen.  



 
- Siden vi startede op efter sommerferien, har vi haft en 

fremgang på 4 børn, der er startet i Vester Hjermitslev. 
Børn vi ikke kunne se i ”systemet” og dermed ikke 
regnede med på forhånd. Derudover er der startet 3 i 
vuggestue, et barn er skiftet fra vuggestue til børnehave i 
Saltum, og to børn er stoppet pga. deres familier er 
flyttet. Når vi ser ind i 2024, ser børnetallene særdeles 
positive ud. 

-  

- Som nogle måske husker da vi i forbindelse med den nye 
organisering snakkede bæredygtighed, skulle der på 
daværende tidspunkt være 22 børnehavebørn/11 
vuggestuebørn (de tæller dobbelt) for at en afdeling var 
bæredygtig i økonomisk perspektiv. I 2024 vil regeringens 
minimumsnormering være helt implementeret, og derfor 
vil vi få lidt flere ressourcer til normering (sidste step) 
Derfor vil tallet i 2024 være 20 børnehavebørn/10 
vuggestuebørn, for at vi kan betegne en afdeling som 
bæredygtig i et økonomisk perspektiv. 

- Prognoserne peger på at det udvikler sig rigtig positivt og 
begge børnehuse er bæredygtige nu og tallene peger på at 
de fortsat vil være det i 2024.  

- Vi skal fortsat følge udviklingen nøje.  
-  

 
 
 
 
 

6. Indtryk fra landsmødet 
for skole- og forældre (O) 
Majbritt og Nathalie 
 

10 min. Vi nåede ikke punktet. Det rykke derfor til næste møde. 
 

    

 

 


